
1 

 

P R O T O K Ó Ł  NR LXVI/24 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 7 marca 2024 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł     - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Zastępca Burmistrza, Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, goście. 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 14:00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz 

Drzewiecki witając radnych oraz gości. Poinformował o obowiązku w zakresie nie ujawniania 

bez nieuzasadnionej potrzeby danych osobowych osób niebędących funkcjonariuszami 

publicznymi. Następnie stwierdził prawomocność obrad, odczytał porządek obrad informując, że 

sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 23 lutego br. 

obradowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, natomiast 26 lutego br. odbyło się posiedzenie 

Komisji Społeczno-Budżetowej Rady Miejskiej oraz posiedzenie Komisji przyznającej stypendia 

dla osób zajmujących się twórczością artystyczną i upowszechnianiem kultury w 2024 roku. 

Następnie Burmistrz Kożuchowa Paweł Jagasek wraz z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej w Kożuchowie Ireneuszem Drzewieckim złożyli podziękowania Panu Sebastianowi 

Rychlewicz, za postawę obywatelską oraz uratowanie dobytku oraz zagrożonych osób podczas 

pożaru domu w Mirocinie Górnym. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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   4.1. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2024 rok /numer druku LXVI/1/24/; 

   4.2. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2024-2040 /numer druku LXVI/2/24/; 

   4.3. zmieniającej uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kożuchowie 

i nadania jej Statutu /numer druku LXVI/3/24/; 

   4.4. udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby Wytrzeźwień 

w 2024 roku /numer druku LXVI/4/24/; 

   4.5. zmieniającej uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej 

dla Województwa Lubuskiego /numer druku LXVI/5/24/; 

   4.6. przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami 

/numer druku LXVI/6/24/; 

   4.7. zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na terenie miasta 

Kożuchów, wysokości stawek opłaty za parkowanie oraz określenia sposobu pobierania opłaty 

/numer druku LXVI/7/24/. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LXV. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Nie zgłoszono wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty.  

 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 18 stycznia 2024 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji zapytano o szczegóły spotkania z Wojewodą Lubuskim, dotyczącego 

przebudowy drogi gminnej między ulicą Zielonogórską, a ulicą Anny Haller w Kożuchowie. 

Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że rozmowy dotyczyły dofinansowania przebudowy 

drogi gminnej łączącej te dwie ulice. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 
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Do pkt. 3. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej, następnie otworzył dyskusję. Wobec braku zgłoszeń, 

zamknął dyskusję.  

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. Proszę o informację oraz zajęcie się sprawą zgłaszanego przez mieszkańców Studzieńca 

uschniętego drzewa na działce 6/7 przy posesjach – budynku 76 C. Z posiadanych informacji 

mieszkańcy zgłosili do gminy, że drzewo jest uschnięte i im zagraża, prosząc o zgodę na jego 

wycinkę. Nie otrzymali takiej zgody. Proszę o informację dlaczego i co stoi na przeszkodzie, by 

ww. drzewo usunąć.  

 

2. Proszę o uzupełnienie ubytków na wyremontowanej drodze gruntowej na działce nr 6/17 w m. 

Studzieniec. Zmienne warunki atmosferyczne spowodowały kilka niedużych ubytków 

w nawierzchni, jednakże biorąc pod uwagę koszty na remont ww. drogi jakie poniosła gmina 

ponad 2 lata temu, warto już w tym momencie uzupełnić te drobne ubytki, nim dojdzie do dalszej 

destrukcji zmodernizowanej nawierzchni drogi gruntowej, co spowoduje ewentualny wzrost 

kosztów naprawy w przyszłości. 

 

3. MZK Żagań uruchomił linie komunikacyjną do Zielonej Góry przez nasza gminę. Proszę 

o wystąpienie do spółki o uzupełnienie rozkładu jazdy na przystankach w naszych sołectwach. 

 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

4. Proszę o naprawę zerwanego wysoką wodą przepustu drogowego na drodze dz. nr 2/77 obręb 

Mirocin Średni. Zarwany przepust uniemożliwia dojazd do okolicznych pól i lasów. 

 

5. Proszę o rozważenie wprowadzenia zmian w regulaminie targowiska miejskiego. Kupcy 

skarżą się, że mieszkańcy nie pilnują psów, które z nimi przychodzą, a te załatwiają swoje 

potrzeby na towary w tym spożywkę. 
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Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

6. Na prośbę mieszkańców ulic: Polnej, Sowiej, Jastrzębiej, Ptasiej, Lisiej, Kaczej, Kruczej, 

Zajęczej zwracam się z prośbą o zamontowanie sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych 

oraz zamontowanie spowalniaczy na ulicy Szprotawskiej. Natężenie ruchu na ulicy Szprotawskiej 

jest bardzo duże, samochody nie stosują się do ograniczeń prędkości, a dzieci idące do szkoły 

boją się przechodzić przez pasy. 

 

7. Zwracam się w imieniu mieszkańców o zgłoszenie do właściciela słupów energetycznych 

o sprawdzenie stanu technicznego wraz z ich oznaczeniem (mieszkańcy mają problem zgłoszenia 

awarii lampy do gminy i podanie numeru słupa). 

 

8. Zwracam się z prośbą o przycięcie gałęzi drzew na ulicy Szprotawskiej, które wchodzą w linie 

energetyczne. 

 

9. Zwracam się z prośbą o przeprowadzenie kontroli chodnika (obrzeży) ulicy Szprotawskiej po 

wykonywanej sieci kanalizacyjnej. 

 

10. Prośba mieszkańców ulicy Żagańskiej o zgłoszenie do ZDW prośby poprawy zapadniętych 

chodników. 

 

11. Prośba mieszkańców ulic 1 Maja, Żagańskiej o poprawienie zapadniętych studzienek 

kanalizacyjnych. 

 

12. Zwracam się z prośbą do Starostwa Powiatowego w Nowej Soli o przeprowadzenie kontroli 

ścieżki rowerowej wraz z pochylonymi suchymi drzewami lub gałęziami, dla bezpieczeństwa 

mieszkańców podczas jazdy rowerem. 

 

Do pkt. 4.1. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2024 rok /numer druku LXVI/1/24/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 4.2. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektów uchwał. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt zmieniającej uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2024-2040 /numer druku 

LXVI/2/24/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.3. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt zmieniającej uchwały 

w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Kożuchowie i nadania jej Statutu /numer 

druku LXVI/3/24/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.4. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby Wytrzeźwień w 2024 

roku /numer druku LXVI/4/24/.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.5. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt zmieniającej uchwały 

w sprawie udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy finansowej dla Województwa 

Lubuskiego /numer druku LXVI/5/24/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami /numer 

druku LXVI/6/24/.    

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 4.7. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt zmieniającej uchwały w sprawie 

ustalenia strefy płatnego parkowania na terenie miasta Kożuchów, wysokości stawek opłaty za 

parkowanie oraz określenia sposobu pobierania opłaty /numer druku LXVI/7/24/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Sytniewski Maciej 

– mieszkaniec Gminy. 

Podczas dyskusji poproszono o możliwość zmniejszenia opłat w strefie płatnego 

parkowania dla przedsiębiorców z tej strefy. Burmistrz Kożuchowa poinformował, że taka 

zmiana została ujęta w procedowanej uchwale. Następnie Przewodniczący Rady poinformował 

o proponowanych zmianach w strefie płatnego parkowania. 

Następnie mieszkaniec Gminy również poruszył temat strefy płatnego parkowania. 

Zapytał m. in., czy sporządzono analizę finansową dotyczącą obniżenia kosztów w strefie 

płatnego parkowania oraz jakie wpływy osiągnęła Gmina w tej kwestii. Burmistrz 

poinformował, że bez sporządzenia takiej analizy nie byłoby obecnego Regulaminu, więc taka 

analiza została sporządzona. Następnie Burmistrz zaznaczył, że strefa zaczęła działać w pełni od 

połowy lutego, więc do Gminy dopiero zaczną wpływać środki z tego tytułu. Burmistrz oznajmił 

również, że wdrożenie strefy płatnego parkowania nie ma na celu podwyższenia wpływów do 

budżetu Gminy.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. Następnie odczytał 

projekt zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na terenie miasta 

Kożuchów, wysokości stawek opłaty za parkowanie oraz określenia sposobu pobierania opłaty 

/numer druku LXVI/7/24/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 13/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 5.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – 

radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Sytniewski Maciej – mieszkaniec 

Gminy Kożuchów, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Raczykowski Krzysztof – Sołtys 

Sołectwa Mirocin Dolny, Żak Ryszard – radny Rady Miejskiej, Trojanowski Sławomir – Prezes 

PUK USKOM w Kożuchowie.  
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Podczas dyskusji ponownie poproszono o uprzątnięcie drogi przy ulicy Inwestycyjnej, 

poproszono o interwencję w kwestii zniszczonej drogi przez firmę budującą fotowoltaikę przy 

ulicy Kolonii Górskiej. Burmistrz Kożuchowa poinformował, że działania w tej sprawie zostały 

już podjęte. 

Następnie radny Rady Miejskiej w Kożuchowie Marcin Jelinek poruszył temat swojej 

interpelacji w sprawie wystąpienia do spółki MZK Żagań o uzupełnienie rozkładu jazdy na 

przystankach w naszych sołectwach. 

Następnie dyskusji poddano temat dotyczący rekultywacji odpadów w Mirocinie 

Dolnym. Zapytano, czy Gmina podjęła kroki w sprawie niepokojących informacji biegłego 

sądowego o składowaniu niebezpiecznych odpadów na tym terenie oraz czy Gmina będzie 

zmuszona te odpady usunąć na własny koszt. Burmistrz Kożuchowa poinformował, że sprawa 

jest analizowana. Następnie Burmistrz poprosił mieszkańca o przybliżenie informacji 

przekazanych przez biegłego sądowego Społecznemu Komitetowi z Mirocina Dolnego.  

Następnie poruszono sprawę dotyczącą budowy strzelnicy w miejscowości Radwanów. 

Mieszkaniec poinformował o złożeniu petycji w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej 

w Kożuchowie nr LIII/403/23 z dnia 26 stycznia 2023 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Kożuchów 

obejmującego tereny położone w obrębie Radwanów.  

W dalszej części dyskusji poproszono o udzielenie informacji, na jakim etapie jest 

budowa hali sportowej przy szkole podstawowej w Mirocinie Dolnym. Zapytano również 

o zatokę autobusową w Mirocinie Dolnym. Nawiązano również do tematu budowy fotowoltaiki 

przy Kolonii Górskiej i związanymi z tym problemami, m. in. przerwaniu drenu, który zalewa 

drogę.  

Następnie zapytano o możliwość zwiększenia liczby odwiedzin wolontariuszy 

w przytulisku dla zwierząt, prowadzonym przez PUK USKOM. Poruszono temat zbyt małej 

ilości powrotnych autobusów relacji Nowa Sól – Kożuchów. Zapytano o remont skweru przy 

ulicy Daszyńskiego w Kożuchowie i związanym z tym przetargiem. Poruszono również kwestię 

kontynuacji budżetu obywatelskiego w Gminie Kożuchów.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie § 32 ust. 3 

Statutu Gminy Kożuchów, w związku z brakiem wniesienia poprawek i uzupełnień do protokołu 

nr LXV/24 z dnia 18 stycznia 2024 r. z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie, uważa się go za 

przyjęty.  



8 

 

 

Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 15:00. 

 

 

            Protokołowała                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

       Magdalena Raszewska             Ireneusz Drzewiecki 

 

 

 

 

Podjęte uchwały: 

- LXVI/498/24 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2024 rok. 

- LXVI/499/24 – zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2024-2040. 

- LXVI/500/24 – zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej 

w Kożuchowie i nadania jej Statutu. 

- LXVI/501/24 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie 

Izby Wytrzeźwień w 2024 roku. 

- LXVI/502/24 – zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Kożuchów pomocy 

finansowej dla Województwa Lubuskiego. 

- LXVI/503/24 – w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 

dziennymi opiekunami. 

- LXVI/504/24 – zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na 

terenie miasta Kożuchów, wysokości stawek opłaty za parkowanie oraz określenia sposobu 

pobierania opłaty. 

 

 

 

 


